
 

 

Mødereferat Møde nr. 

Skolebestyrelse 5 -23/24 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

27.02.24 Konference 1 v/ skolens kontor 19.00-21.00 

Deltagere 

Allan Aunsbjerg, Søren Greve, Sara Svan, Lasse Anthonsen, Meliha Gani-

begovic, Lasse Andersen, Søren Larsen, Thorbjørn Agerholm, Afonso Da 

Rocha Henriques, Christa Dyrbjerg ®, Mette Kruse 

Bemærkninger 

Afbud: Helene Christophersen, Franz Sigl, Maria Jacobsen, Allan Andersen 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Referat fremsendt elektronisk. 
 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 

3. Regnskab for 2023 

 
Samlet set går Aalykkeskolen ud med et mindre overskud. 

 

 

4. Skolens budget for 2024 – begrundet i vores pædagogiske ind-

satser.  

 
Vi regner med, at vi går ud af skoleåret i balance. Vi skal være OBS på vikarbudgettet, 
så vi får udnyttet lønkronerne bedst muligt. 
OBS på undervisningsmidlerne, så vi ikke har det samme undervisningsmateriale i flere 
forskellige udgaver. 
 
Den attraktive skole 
Co-teaching 
Den gode historie om Aalykkeskolen 
 
 
Ønsketil budget 2025 om: 
Skolegårdsforbedring 
Nye møbler 
  

 

5. Søgning om midler fra anlægspuljen. Har bestyrelsen nogle 

forslag? 

 
Net over multibanen 
Ringesystem er virker 
Klatrevæg 
Pannabane 
Eftersyn af tarzanbanen 

 

Aalykkeskolen 

 

Dato 19. marts 2024 

Udsendt af 

Mette Kruse 

 

Afbud til: 

Mette Kruse 

Direkte telefon 79 79 78 26 

E-mail metkr@kolding.dk 
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Vi ser på det næste gang, idet fristen er d. 22/3-24. 
 
 

 

6. Drøftelse af anbefalinger fra UVM omkring digital brug på Aa-

lykkeskolen (se bilag) 

 
Vi skal lære eleverne at begå sig i den digitale verden, men vi skal også sørge for en 
varieret undervisning, der ikke kun består af skærm. 
Vigtigt at vi laver hele mennesker, som kan se på andre, hvad de gør ved dem i relatio-
nen. Drøftelser og diskussioner lærers ikke bag en skærm men i klassefællesskabet. 
 
Mobilen er også de unges sociale fællesskab, som vi ikke må underkende. 
 
Vi skal i bestyrelsen have set på følgende ift. emnet: 
Eleverne 
Digital dannelse 
Forældrene 
 
Vi skal have det drøftet i personalegruppen og elevrådet. 
  

 

7. Den nye tildelingsmodel sendt til høring 

 
Bestyrelsens høringssvar er indsendt. 

 

8. Status omkring arbejdet med undersøgelse af elevernes un-

dervisningsmiljø (ved elevråd og Mette Kruse) 

 

• Attraktive pausemiljøer  
• Medbestemmelse – f.eks. opleves det, at der i klassens tid ”bare” er undervis-

ning, ingen fællessamlinger 
• Nye møbler 
• Motiverende undervisning 

Skolens undervisningsmiljørepræsentant er valgt. Anton fra 8.B. 

9.  Elevråd 

 

Søgt om penge til mikrobølgeovn. 

10.  Orientering 
a. Personale  

Skemaændringer ift. 9. årgang, idet den ene klasselærer/dansklærer er syge-
meldt. Vi har fundet en god løsning, for at 9. årgang har kendte voksne. 
 
Jakob Fallesen konstitueres til SFO-leder i perioden frem til en ny afdelingsle-
der ansættes. Personalet deles op i to grupper. GLO-4. klasse med Christa og 
5.-9. kl med Mette som udgangspunkt. 
     

b. Elevrådet     
 

     

    12. Evt. 
      Her kan intets besluttes. 


